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NOTULEN JAARVERGADERING IJSCLUB “ORANJEWOUD” 
GEHOUDEN OP 28 NOVEMBER 2007 BIJ RESTAURANT “DE KON INGSHOF” 

 SEIZOEN 2006-2007  
 
1 Opening  
 
Om 20.10 uur opent voorzitter J. van der Zee de vergadering en heet 7 leden welkom. De voorzitter 
schenkt nog even aandacht aan het overlijden van Aise Dol, een trouw bezoeker van de jaarvergade-
ringen. 
 
Met betrekking tot de agenda wordt opgemerkt dat niet de heer J. de Jong, maar de heer Hoornweg 
van Rij deel uitmaakt van de kascommissie. 
 
 
2 Mededelingen, ingekomen en uitgaande stukken  
 
- Er worden twee kopjes koffie met oranjekoek door het bestuur aangeboden 
- Bestuurslid Anny van Gosliga is verhinderd aanwezig te zijn in verband met haar werk 
- Kascommissielid J. van der Wolf zal niet aanwezig zijn i.v.m. andere verplichtingen 
- Iedereen wordt verzocht de presentielijst te tekenen 
- Kaarten voor WK-sprint mannen en vrouwen in januari 2008 kunnen nog besteld worden bij 

Henk Kok 
- De ledenkaarten en nieuwsbrief zijn in de periode oktober/november bij de leden thuis be-

zorgd 
 
 
3 Notulen van de laatstgehouden jaarvergadering op 22 november 2006  
 
De notulen worden goedgekeurd en vastgesteld. 
 
 
4 Jaarverslag secretaris (1-10-2006 tot 1-10-2007)  
 
De secretaris leest het jaarverslag voor. Dit jaarverslag wordt goedgekeurd en vastgesteld.  
 
 
5 Financieel overzicht penningmeester  
 
De financiële positie van de IJsclub blijft goed ondanks een ook bij onze vereniging gestaag teruglo-
pend aantal leden. Dit jaar is eindelijk de gewenste nieuwe veegmachine aangeschaft wat dit jaar 
zorgt voor een negatief saldo op de jaarrekening. Een ander bijzondere post betreft de kosten voor het 
kerstboomwerpen. Dit was het aandeel in de kosten van IJsclub Oranjewoud in het samen met Plaat-
selijk Belang Oranjewoud en de  Dorpsfeestcommissie Oranjewoud georganiseerde kampioenschap 
kerstboomwerpen eind 2006. 
 
 
6 Verslag kascommissie (J. van der Wolf en O. Hoorn weg van Rij)  
 
De penningmeester deelt mee dat de heer J. de Jong bij nader inzien geen deel uit wilde maken van 
de kascommissie. Er is vervolgens een beroep gedaan op plaatsvervangend kascommissielid de heer 
O. Hoornweg van Rij. Bij afwezigheid van de heer van der Wolf verteld de heer Hoornweg van Rij dat 
de kascommissie de financiële boekhouding heeft gecontroleerd en in orde bevonden.  
Wel heeft de kascommissie geconstateerd dat de verklaring waarmee de kascommissie door onderte-
kening daarvan, te kennen geeft de kas te hebben gecontroleerd en in orde te hebben bevonden, 
formeel niet juist is. De kascommissie kan de penningmeester geen décharge verlenen (zoals nu ver-
meld in de verklaring); zij kan wel de vergadering adviseren om de penningmeester décharge te verle-
nen.  De tekst zal het komend verslagjaar dienovereenkomstig door de penningmeester worden aan-
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gepast. Aanpassing van de tekst was dit jaar niet meer mogelijk: de kascommissieleden hebben daar-
om dit jaar nog de “oude” verklaring ondertekend. 
 
Op voorstel van de kascommissie verleent de vergadering vervolgens décharge aan het bestuur voor 
het in het afgelopen jaar gevoerde financiële beleid. 
 
 
7 Benoeming nieuw lid kascommissie  
 
De heer J. van der Wolf wordt bedankt voor zijn werkzaamheden als kascommissielid. De heer O. 
Hoornweg van Rij (Marijke Muoiwei 7) zal volgend jaar samen met de door de vergadering benoemde 
heer J. Wagenmakers (Marijke Muoiwei 13)  de kas voor het seizoen 2007-2008 controleren. Als re-
serve en plaatsvervangend lid wordt de heer C. Post (Rotstergaastweg 91, Nieuweschoot) benoemd. 
 
 
8 Vaststellen contributie  
 
Er wordt besloten om de jaarlijkse contributie volgend seizoen (2008-2009) niet te verhogen. De con-
tributie blijft derhalve  € 5,-- per gezin (inclusief kinderen tot en met 15 jaar).  
 
 
9 Bestuursverkiezing  
 
Aftredend conform het rooster van aftreden zijn de heren J. van der Zee en J. Holtrop. Beide heren 
zijn herkiesbaar en worden zonder tegenkandidaat herbenoemd.  
 
10 Diversen met betrekking tot de ijsbaan  
 
De baan is dit jaar kaal opnieuw “gemaaid”  door schapen. Aanvullend is maaiwerk verricht. De kwali-
teit van de oplevering van de baan door de gemeente is dit jaar naar tevredenheid.  
Er is nog wel een probleempje met de stuw; die laat te veel water door. Met de gemeente is afgespro-
ken dat voor volgend winterseizoen afdoende maatregelen worden genomen. 
 
Het afgelopen jaar is een nieuwe (Honda) baanveegmachine aangeschaft, met de daarbijbehorende 
een veger en een schuiver. Het oude materiaal (twee machines) is ingeruild.  
 
De verlichting van de baan blijft een punt van aandacht voor het bestuur. De mogelijkheden om die 
verlichting op een meer permanente basis te realiseren worden onderzocht. 
 
 
11 Rondvraag  
 
Jan Wagenmakers uit zijn tevredenheid en waardering over de jaarlijks verschijnende Nieuwsbrief als 
communicatiemiddel met de leden. 
 
Er wordt gevraagd naar de wapenvergunning en het startpistool. Het pistool ligt op dit moment in de 
kluis van het politiebureau. De eisen om het thuis te mogen bewaren worden steeds strenger. Bestuur 
wil eigenlijk wel afstand doen van het startpistool omdat we het toch niet zullen gaan gebruiken. Het is 
echter een geschenk van Plaatselijk Belang geweest aan de IJsclub bij het 50 jarig bestaan van de 
ijsclub, dus het Bestuur “hikt” er nog wat tegenaan. 
Het ligt in de rede dat het Bestuur zal gaan besluiten om afstand te doen van het wapen. Dit is koste-
loos. Zouden we het wapen onklaar willen laten maken en daarna terug willen krijgen bedragen de 
kosten daarvoor ongeveer € 300,-. Dat is eigenlijk zonde. 
 
In vervolg op een aantal opmerkingen bij de aanvang van de vergadering verteld de voorzitter dat hij, 
samen met de penningmeester gisteravond bij de vergadering van de Bond van IJsclubs (Gewest 
Friesland van de KNSB) is geweest. Belangrijkste item bij die vergadering was de zorg omtrent het 
teruglopende aantal kinderen dat lid is van schaatstrainingsclubs; de potentiële Svens, Idsen en Rints-
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jes. Een en ander is mede het gevolg van de afgelopen jaren uitblijvende winters met voldoende vorst 
om op natuurijs te kunnen schaatsen. Een grote groep kinderen groeit inmiddels op zonder ooit op 
natuurijs te hebben gestaan. 
Er zijn inmiddels verschillende initiatieven genomen om de schaatsport onder de aandacht te brengen 
bij de jeugd, zoals b.v. het schoolschaatsproject. De KNSB gaat nu b.v. met kunstijsbaantjes het land 
in en ook het Gewest heeft een aktie bedacht; het kwartetschaatsen. 
Via de aangesloten IJsclubs worden kaarten beschikbaar gesteld aan de jeugdleden van die IJsclubs 
om vier maal gratis een schaatstraining te kunnen volgen bij een schaatstrainingclub (langebaan-
schaatsen, kunstschaatsen, shorttrack). Helaas was deze actie te laat bekend om in de Nieuwsbrief te 
kunnen worden meegenomen. Via een mailing zijn wel alle ouders van de kinderen op de Albertine 
Agnesschool benaderd met dit aanbod. 
 
Als niemand meer het woord wil in de rondvraag, vlak voor de sluiting van de vergadering, vraagt de 
secretaris nog het woord. Hij stelt voor als afsluiting van deze vergadering de notulen van de leden-
vergadering van 70 jaar geleden (1937) voor te lezen, om een indruk te krijgen van wat toen de ge-
moederen bezighield. Net als dit jaar blijken er toen ook geen spectaculaire zaken aan de orde te zijn. 
Bij het noemen van namen (b.v. de heer Van Eyck) komen onder de aanwezigen de vragen en verha-
len los… 
De secretaris verwijst nog naar de website (www.ijscluboranjewoud.nl ) waar voor de liefhebber 
inmiddels de notulen van de ledenvergadering vanaf 1929 t/m 1941 te vinden zijn. 
 
 
12 Sluiting 
 
Tussen de verhalen door sluit de voorzitter de vergadering (21.00 uur), bedankt de aanwezigen voor 
hun komst en nodigt ze uit voor een borrel.  


